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朝陽科技大學
096學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1172
	Course Number
	1172

	授課教師
	邵宜君
	instructor
	,

	中文課名
	金融市場
	Course Name
	Financial Markets

	開課單位
	企業管理系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	近年來，金融市場之進步快速且產品日益增多，將成為財務金融領域之基本知識。本課程將介紹金融市場各項主要工具與相關名詞，以及金融機構的主要功能與業務。
	Objectives
	In recent years, the advancement of the financial market fleetness and the product increasingly to increase, will become the basic knowledge of the financial management. This course will introduce various main tools and related word of financial market, and the main function and the business affairs of the financial institute.

	教材
	 教科書:當代金融市場，謝劍平 著，智勝文化出版，2007/06

投資學─基本原理與實務，謝劍平 著，智勝文化出版，2007/01


	Teaching Materials
	TEXTBOOK

Required:當代金融市場，謝劍平 著，智勝文化出版，2007/06

投資學─基本原理與實務，謝劍平 著，智勝文化出版，2007/01



	成績評量方式
	 平時成績10%、報告20%，期中考30%、期末考40%


	Grading
	 Class Attendance10% 、Report 20%, Midterm Exam 30%、Final Exam 40%

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程之設計提供學生熟悉我國金融体系之運作，綜合概論(1)金融商品在投資、融資運作和風險管理(2)金融商品之相關交易市場(3)金融機構之角色和運作，並對當前金融市場之有關議題進行討論。
	Syllabus
	This course is designed to provide students with a good understanding of the operations of the Taiwan financial system. The course provides a comprehensive survey of (1) the financial instruments available for investing, financing operations and managing the various kinds of financial risk, (2) the markets which trade these instruments, and (3) the role and operation of financial institutions. The course also discusses contemporary issues in financial markets.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

